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Volilni program 
2022–2026

Temeljno vodilo delovanja Oljke je skrb in zaščita 
naravnih in kulturnih danosti Istre ter kakovost življen-
ja njenih prebivalcev. Postavljamo na prvo mesto ljudi, 
živali in okolje, saj je od tega odvisen naš obstoj. Hkrati 
zagotavljamo pogoje, da bodo naši zanamci živeli v ure-
jenem, čistem in zdravem okolju – takšnem, kot smo ga 
podedovali od naših prednikov. 

Naša vizija je, da se v Mestni občini Koper 
živi lepo in da je lokalno prebivalstvo 
ponosno na svoj kraj. 

Za realizacijo naše vizije je volilni program razdel-
jen v tri sklope: 

• Državno pomembni projekti
• Projekti štirih občin Slovenske Istre 
• Mestna občina Koper 

Programi, vezani na 
sodelovanje z državo

Mestna občina Koper ima zelo pomembno vlogo re-
gionalnega razvoja, tudi v luči meje s sosednjo Italijo in 
Hrvaško. V Oljki menimo, da je zelo pomembno sodelova-
ti z državnimi organi, predvsem tistimi ministrstvi, ki po-
membno vplivajo na kakovost bivanja v našem kraju. Žal 
se prevečkrat zgodi, da se ljubljanski politični odločevalci 
požvižgajo na interese in pričakovanja lokalnega prebival-
stva, zato se še danes ukvarjamo s problemi, ki bi že zdavnaj 
morali biti odpravljeni. 

Oskrba s pitno vodo 

Na prvem mestu je zagotovo oskrba s pitno vodo Slo-
venske Istre. V zadnjem letu smo občutili, kaj pomeni ljubl-
janska politična kombinatorika in neučinkovita politika lo-
kalne skupnosti v preteklosti, saj nam je v poletnem mesecu 
suša pokazala zobe. Grozila nam je redukcija ali celo po-
manjkanje pitne vode, kar je dejansko izjemno alarmantno 
stanje. Do česa takega ne sme nikoli več priti. 

V Oljki zagovarjamo vse tiste rešitve, ki bodo dejansko 
v najkrajšem možnem času zagotovile nemoteno oskrbo s 
pitno vodo. Po naši oceni bi bilo treba čim prej pristopiti k 
povezavi rižanskega in kraškega vodovodnega sistema, mo-
rebiti tudi navezava na tržaško ali miljsko omrežje. To nam 
daje garancijo, da ne ostanemo brez pitne vode, če ponovno 
nastopi izjemna suša. Po vzpostavitvi tovrstne »garancije« 
pa je treba pristopiti k zagotovitvi lastnega vodnega vira oz. 
vode iz zajetij, tako da Slovenska Istra ni odvisna od nikogar. 

Izgradnja dvotirne železniške proge na trasi 
drugega tira 

V Oljki že dalj časa opozarjamo, da izgradnja enotirne 
železniške proge ne omogoča razvoja turizma, še manj pa 
pripomore k pristaniški dejavnosti. Vztrajati moramo, da 
Slovenska Istra pridobi dvotirno železniško progo, saj je tre-
ba sedanjo zapreti in na njej urediti okolju prijazne vsebine. 
Država mora dati jasno zavezo, da bo pristopila k takojšni 
izgradnji druge železniške proge, saj je to nenazadnje nacio-
nalni interes. 

Zagotovitev hitrega vlaka Koper–Ljubljana 

Drugo pomembno področje je zagotovitev sodobnejše-
ga in hitrejšega prevoza po železniški progi iz Kopra v Ljublja-
no in nazaj. Vsakodnevno se veliko ljudi odpravi v Ljubljano 
v službo, kar povzroča prometne zastoje in onesnažuje okolje. 
Prevoz z vlakom bi moral biti vsaj toliko hiter, kot je prevoz z 

Programma elettorale 
2022-2026

Il principio guida fondamentale dell'attività dell'Ol-
jka è la cura e la protezione delle caratteristiche naturali e 
culturali dell'Istria e la qualità della vita dei suoi abitanti. 
Mettiamo al primo posto le persone, gli animali e l'am-
biente, poiché da questo dipende la nostra esistenza. Allo 
stesso tempo, garantiamo le condizioni affinché i nostri 
discendenti vivano in un ambiente ordinato, pulito e 
sano, così come lo abbiamo ereditato dai nostri antenati.

La nostra visione è di vivere bene nel Comune 
città di Capodistria e che la popolazione 
locale sia orgogliosa del proprio luogo.

 
Per realizzare la nostra visione, il programma elet-

torale è diviso in tre parti:
•   Progetti di importanza nazionale
• Progetti dei quattro comuni dell'Istria slovena
•   Il Comune città di Capodistria

Volilni programa v italijanskem jeziku – 
programma elletorale in lingua italiana: 
https://www.oljka.org/stran/index.
php/84-ita22
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avtomobilom, tj. eno uro. V Oljki smo prepričani, da bi se ve-
lika večina delovnih migrantov odločila za takšen prevoz, saj 
zagotavlja bistveno boljše pogoje prevoza (manj stresa, manj 
utrujenosti itd.). Drugod po zahodni Evropi je tovrstna oblika 
prevoza na delo bistveno bolj koriščena kot prevoz z lastnim 
prevoznim sredstvom. Izkazal se je tudi kot izjemno učinko-
vito sredstvo za izboljšanje cestnega prometa. 

Izgradnja hitre ceste do Hrvaške 

Nedokončan državni projekt je povezava slovenske 
hitre ceste na hrvaško cestno omrežje. Manjka še nekaj ki-
lometrov, in sicer od Bertokov oz. Kopra do mejnega pre-
hoda Dragonja. Država je predstavila nekaj rešitev, ki pa so 
za naše lokalno okolje precejšnje breme, na kar so opozorile 
tudi nekatere naše občanke in občani. Izgradnja ceste mora 
potekati v soglasju z lokalnim prebivalstvom – to je najpo-
membnejša točka postopka izgradnje. 

V Oljki zagovarjamo ustanovitev delovne skupine, v 
kateri bi sodelovali predstavniki državnih služb, zadolženih 
za izgradnjo ceste, in predstavniki lokalne skupnosti, sku-
paj z zainteresirano civilno sfero. Pristopiti je treba na tak 
način, da bo cesta čim manj moteča za ljudi in živali ter da 
bo povzročila čim manj škode na kmetijskih zemljiščih in 
rodovitni zemlji. Zato je treba upoštevati tudi možnost iz-
gradnje ceste na stebrih oz. višini ter skozi predor Šmarje. 
Takšna rešitev je zagotovo dražja, a ima minimalen vpliv na 
okolje, ljudi in živali. 
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Vida Gračnar - kandidatka za svetnico v občinskem svetu MO Koper
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Koper in Trst povezati s tramvajem

Če se ozremo v nedavno preteklost, pridemo do zelo 
pomenljive ozkotirne železniške proge med Trstom in Po-
rečem, t. i. Porečanka oz. Parenzana. Promet po tej progi je 
deloval dobrih 30 let (med letoma 1902 in 1935) in v tistem 
obdobju je ta povezava obmorskih mest in zaledja pomemb-
no vplivala na gospodarski razvoj Istre. Danes pa trasa, po-
imenovana »Pot zdravja in prijateljstva«, služi rekreativnim 
dejavnostim in je zelo priljubljena med lokalnim prebival-
stvom. 

V Oljki menimo, da je prišel čas za razmislek o vzpo-
stavitvi železniške povezave med Trstom in Koprom, po ka-
teri bi redno linijo opravl-
jal sodoben tramvaj. Trasa 
bi morala zagotavljati čim 
krajšo možno povezavo 
med Koprom in Trstom, 
za kar bi se pod Škofijami 
izkopal predor. Tramvaj 
bi služil za prevoz ljudi, 
ki se dnevno odpravlja-
jo na delo, po nakupe ali 
sprostitev v Koper ali Trst. 
Verjamemo, da bi bila tudi 
zanimiva turistična atrak-
cija, kot jo poznajo drugod 
(npr. Trst–Opčine, mestno 
središče Istanbula, mestno 
središče Lizbone ipd.). Ker 
gre za meddržavni projekt, bi morala država pristopiti k pro-
jektu in pridobiti finančna sredstva iz evropskih skladov za 
regionalni razvoj.

Opustitev vinjetnega sistema (mejni prehod 
Škofije <–> Kastelec <-> Koper)

V Oljki smo bili prvi, ki smo že vrsto let nazaj opo-
zorili, da je vinjetni sistem škodljiv za lokalno okolje. Kas-
neje so se nam pridružile tudi druge politične stranke in 
civilna gibanja, a smo bili vsi skupaj neuspešni pri naših 
prizadevanjih. Država žal nima posluha. Največji problem 
je v turističnih mesecih, ko se tranzitni promet poslužuje 
stranskih cest. Tam nastaja prometni kaos, obenem pa se 
poveča koncentracija onesnaževanja okolja. 

V Oljki podpiramo radikalni pristop za dosego cil-
ja, to je, da se uporaba vseh lokalnih cest omeji izključno 
za lokalno prebivalstvo, pri tem pa se s pomočjo redarske 
službe onemogoči prevoz tranzitnemu prometu. Do države 
je treba pristopiti manj diplomatsko, saj se sedanji način 
iskanja kompromisno ustrezne rešitve ni izkazal za učin-
kovitega. 

Selitev koprskih zaporov

V Kopru je leta 2004 pričel delovati novi zavod za pre-
stajanje kazni zapora. Že takrat je lokalno prebivalstvo ne-
godovalo glede lokacije zavoda, saj je bil zgrajen neposredno 
ob takrat še edinem nakupovalnem centru. V vsem tem ob-
dobju (od otvoritve zaporov do danes) so se v bližji okolici 
odprli razni poslovno-trgovski kompleksi; v prihodnje pa bo 
zgrajeno tudi stanovanjsko naselje. Objekt zavoda za presta-
janje kazni zapora je prostorsko neustrezno umeščen, z leti 
pa postaja čedalje bolj moteč za okolico. V Oljki se bomo za-
vzeli za njegovo premestitev na bolj diskretno lokacijo ter da 
se sproščeni objekt oz. lokacija nameni drugim vsebinam, ki 

so primernejše za to okolje.

Eno izmed 
ministrstev naj bo 
tudi v Kopru

Koper ima izjemno 
pomemben strateški polo-
žaj v slovenskem prostoru, 
predvsem zaradi morja in 
bližine dveh mej. Koprsko 
pristanišče pa Koper uvršča 
med gospodarsko izjemno 
pomembna središča v Slo-
veniji. V Oljki smatramo, 
da bi moral Koper pridobiti 
eno izmed ministrstev, saj 

centralno zasnovana državna ureditev ni pravična do ostalih 
regij v Sloveniji. Treba se je na glas pogovarjati o decentraliza-
ciji državnega aparata, da se enakomerno razvijajo tudi druga 
območja v Sloveniji. Vsaka regija bi morala imeti svoje mi-
nistrstvo, saj s tem tudi neposredno pripomore k zaposlitveni 
shemi regije in omogoča izobraževanje ustreznega kadra. V 
Slovenski Istri imamo Univerzo na Primorskem in nekatere 
druge visokošolske zavode, kar predstavlja osnovo za izobra-
ževanje kadra, ki lahko dobi svojo zaposlitev na ministrstvu. 

Meddržavno sodelovanje

Hrvaška bo kmalu vstopila v schengensko območje, 
kar pomeni, da se bo južna meja odprla in promet sprostil. 
Novost prinaša veliko neznank, ki lahko vplivajo na obmej-
no življenje. Predvsem moramo pazljivo spremljati, kako se 
bo v prihodnje migrantska kriza širila na našem območju. 
V Oljki se bomo zavzeli, da pride do čimprejšnjega delov-
nega sestanka med predstavniki pristojnih ministrstev za 
področje notranjih in zunanjih zadev Slovenije in Hrvaške 
ter obmejnimi lokalnimi skupnostmi. Treba se je pravočas-
no pripraviti na novost, ki se nam obeta. V Oljki sicer zelo 

Matjaž Funčič - kandidat za svetnika v občinskem svetu MO Koper
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pozitivno spremljamo odprtje meja, saj bomo Istro končno 
združili brez fizičnih mej in nadzora ob prestopu meddržav-
ne meje. 

Vztrajamo na regionalizaciji Slovenije

Slovenska Istra je zelo posebna pokrajina. Najprej zato, 
ker imamo tu morje, ki nas opredeljuje podnebno, gospo-
darsko in kulturno-zgodovinsko. Podnebno zato, ker opre-
deljuje rastje in ljudski temperament. Tu so doma vino, oljke, 
rožmarin in sivka. Istra je stičišče kultur in jezikov; zazna-
movali sta jo Beneška republika s svojim svetovljanstvom 
in Avstro-ogrska monarhija s svojo strogostjo in redom, 
če ostanemo pri najpomembnejših. Prepletanje narodov in 
kultur v zgodovini nas je naučilo strpnosti in gostoljubja. 
Zato so Istrani ljudje, ki se zavedajo pomena drugačnosti in 
bogastva različnosti. Tudi zato je v Istri dvojezičnost nekaj 
samoumevnega in dobrodošlega.

Iz tako uglašenega okolja raste tudi istrsko gospodar-
stvo. Morje nam daje zaposlitve, hrano in opredeljuje eno 

glavnih gospodarskih dejavnosti – turizem. V Istri smo že 
zgodaj razumeli, da turizem ni zgolj dirka za zaslužkom. Po-
membno je, da gostje odhajajo iz Istre zadovoljni – le taki se 
potem radi tudi vračajo. Turizem pa ni le morje, temveč prav 
tako podeželje. Trajnostni razvoj in skrb za okolje ponujata 
kvaliteto bivanja, ki temelji na lokalni samooskrbi, integraci-
ji podeželja in bogatih virih turistične ponudbe. To vse kaže, 
da potrebujemo svojo regijo oz. pokrajino Istro. 

Programi, vezani na 
sodelovanje štirih občin 
v Slovenski Istri

Regijsko sodelovanje in povezovanje štirih občin v Slo-
venski Istri je prineslo vrsto pozitivnih učinkov na razvoj in ka-
kovost bivanja v naši regiji. V Oljki zagovarjamo nadaljnji skup-
ni razvoj, za kar smo identificirali nekaj pomembnih projektov. 

Patrik Peroša - kandidat za svetnika v občinskem svetu MO Koper

in lingua italiana: https://www.oljka.org/stran/index.php/84-ita22
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Praznik Istre

Z večjimi ali manjšimi obeležji praznujemo evropske, 
slovenske, kulturne, lokalne ali druge praznike, ki imajo za 
nas velik pomen. Kljub množici dogodkov nimamo prazni-
ka, kjer bi pokazali svojo enotnost in tudi to, da v Istri kljub 
medobčinskim in meddržavnim mejam ohranjamo izročila 
iz preteklosti. Ta govorijo o močni regiji, ki je bila vedno 
stičišče različnih narodov in kultur.

Močno in bogato zgodovino Istre je treba spoštovati, 
jo priznati in nadaljevati v njenem duhu. S tem namenom 
se bomo zavzeli za ustanovitev »Praznika Istre«, s katerim 
bi obeležili bogastvo in moč Istre, ki sta zlasti v enotnosti 
in priznavanju različnosti. V Oljki menimo, da se »Praznik 
Istre« obeleži kot spomin na Rižanski zbor iz leta 804. Po 
našem mnenju gre za enega izmed najpomembnejših do-
godkov, ki jih proučuje sodobno zgodovinopisje Istre.

T. i. Rižanski zbor je zapis o sodnem zboru iz leta 804. 
Dokument o tej skupščini predstavlja pravni postopek reše-
vanja razmer med kapitani istrskih mest in kastelov v vlogi 
zastopnikov istrskega ljudstva na eni ter gradeškim patriar-
hom, istrskimi škofi in frankovskim vojvodo Janezom na 
drugi strani. Po mnenju številnih zgodovinarjev je zapis iz 
skupščine Rižanskega zbora eden najpomembnejših doku-
mentov srednjega veka na območju Evrope. Listina, ki priča 
o naselitvi in prisotnosti Slovanov v zaledju istrskih roman-
skih mest, je predmet študij evropskih zgodovinarjev že več 
kot stoletje, kot zgodovinski dokument pa se zbira in pre-
pisuje že več stoletij (povzeto po zapisih zgodovinarjev dr. 
Salvatorja Žitka in dr. Darje Mihelič).

Glede na pomembnost, ki ga ima Rižanski zbor na zgo-
dovino in identiteto Istre, je prav, da se mu posveti regijski praz-
nik, ki bi ga slavile vse štiri občine v Slovenski Istri. Iz dostopnih 
dokumentov ni mogoče razbrati natančnega datuma skupšči-
ne, zato v Oljki predlagamo, da se praznuje na pomladno ena-

konočje, 20. marca. Gre za simboličen dan, s katerim označu-
jemo ponovno rojstvo in obujanje narave po mirnem zimskem 
spancu. V tem času se začne cvetenje, Istrani pričnejo z opravili 
doma in na njivah ali kmetijah. Sonce dokončno odžene mraz, 
dnevi se podaljšajo in so še bolj polni življenja. Menimo, da je 
tak dan simbolično zelo primeren za Praznik Istre, vendar do-
končno odločitev v vsakem primeru prepuščamo javni in stro-
kovni razpravi, kjer se bo datum dokončno oblikoval in sprejel 
na ravni vseh lokalnih skupnosti v regiji.

S tem praznikom bomo povrnili in okrepili zavest o 
močni in enotni Istri, ki so jo v tisočletjih prehodili in se na 
njej ustalili različni narodi in kulture. Ti so pustili neizbri-
sen pečat in poseben značaj, ki je razpoznaven še danes.

Skupne seje občinskih svetov 

Do formalne regionalizacije Slovenije pa je še obdobje, 
ko je treba krepiti medobčinsko sodelovanje štirih občin. V 
Oljki se bomo zavzeli, da se vsaj enkrat letno organizirajo 
skupne seje občinskih svetov ter takrat obravnavajo projekti 
in progami, pomembni za celotno območje Slovenske Istre. 

Združitev služb na področju komunale, 
športa, kulture in turizma

Med pomembnejšimi projekti vseh štirih občin v Slo-
venski Istri je združitev nekaterih občinskih služb, po vzoru 
nedavno ustanovljene Medobčinske uprave Istre. V Oljki 
menimo, da je smiselno združiti komunalna podjetja, saj 
bi s tem pomembno vplivali na nižanje stroškov komunal-
nih dejavnosti, obenem bi se izboljšale komunalne storitve. 
Druga področja, ki bi se morala združiti, so šport, kultura in 
turizem, vsak v svojem zavodu. 

Takšno medobčinsko povezovanje in sodelovanje bi 
pomenilo pomemben premik pri snovanju skupne istrske 

Skupna seja občinskih svetov
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strategije na področju športa, kulture in turizma, obenem pa 
učinkovitejšo uporabo posamezne infrastrukture. Javna pora-
ba finančnih sredstev bi se tudi zmanjšala, lokalno prebival-
stvo pa pridobilo boljši in kakovostnejši servis javnih storitev. 

Izgradnja muzeja 
»morskih« športov

Jadransko morje, 
Slovenska Istra in lokalno 
prebivalstvo so nerazdružl-
jivo povezani. Morje nas 
opredeljuje podnebno, gos-
podarsko in kulturno-zgo-
dovinsko. Kljub temu da 
imamo le manjši košček 
morja (priobalni pas je dolg 
nekaj manj kot 47 km, teri-
torialno morje pa nekaj več 
kot 300 km2), je za našo re-
gijo pomembno tudi z vidi-
ka športnega udejstvovanja.

Začetki organiziranega športa v Slovenski Istri naj bi se-
gali v davno leto 1887, ko je bil v Piranu ustanovljen veslaški 
klub Piranese Salvore, ki zaznamuje tudi začetek veslanja v 
Sloveniji. Leto kasneje (1888) je tudi Koper dobil veslaški 
klub, imenovan S. C. Libertas, ki je bil takrat močno vpet v 
športno, družabno in kulturno življenje Koprčanov. Zgodo-
vinska pričevanja govorijo o veslaški regati na Koprskem, 
ki naj bi bila že davnega leta 1754. Predvidevamo, da so bili 
športni dogodki tudi dlje v preteklosti, a kot mejnik je smisel-
no upoštevati klubsko organizirano športno dejavnost.

Morje Slovenske Istre je navkljub svoji »butični« veli-
kosti očitno pravi poligon za oblikovanje vrhunskih športnic 
in športnikov. V zadnjem stoletju beležimo kar nekaj uspeš-
nih nastopov na olimpijskih igrah in drugih mednarodnih 
tekmovanjih športnic in športnikov, ki so svojo kariero zače-
li in ustvarjali na našem morju. Naj omenimo samo nekate-

re: Janko Kosmina, Mario 
Fafangeli, Janja in Alenka 
Orel, Klara Maučec, Gaš-
per Vinčec, Davor Mize-
rit, Andrej Hrabar, Karlo 
Hmeljak, Erik Tul, Mitja 
Kosmina, Vasilij Žbogar, 
Špela Ponomarenko-Janić, 
Veronika Macarol, Matjaž 
Markič …

Dandanes se je mo-
goče udejstvovati v raznih 
športnih panogah zvez, 
društev in klubov, ki de-
lujejo širom Obale. To so 
predvsem: jadranje, veslan-

je, plavanje, kajak, kanu, ribolov, potapljanje, surf, sup, kaj-
tanje in vrsta drugih. Lahko zatrdimo, da je šport nad in 
pod morsko gladino v Slovenski Istri zelo razvit, kakor tudi 
lahko zatrdimo, da bodo naše športnice in športniki tudi v 
prihodnje dosegali zavidljive rezultate na velikih mednarod-
nih tekmovanjih. Zato je prav, da tovrstne športne panoge 
in uspehe športnic in športnikov združimo pod eno streho. 

 V Oljki se bomo zavzeli za skupni projekt vseh štirih 
občin, in sicer, da se v najvišjem delu klifa, ki leži v Občini 
Izola in se razprostira nad nekdanjo obalno cesto med Izo-

Anna Peroša - kandidatka za svetnico v občinskem svetu MO Koper

Idejna zasnova – Muzej morskih športov
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lo in Koprom, v neposredni bližini arheološkega območja 
Viližan, kjer so ostanki rimskega pristanišča iz 2. in 3. sto-
letja n. št., umesti muzej »morskih« športov. 

 Pristanišče bi se kot podaljšek muzeja lahko ponovno 
obudilo, tudi tako, da se ponovno vzpostavita dva pomola, ki 
bi omogočala privez jadrnic in drugih športnih plovil, ki bi se 
predstavljala v sklopu muzeja. Poleg pristanišča bi se uredil 
tudi priobalni pas, ki bi omogočal sprostitev ob morju. 

Objekt muzeja bi se zgradil v klifu v bližini nekdanjih 
rimskih naselbinskih ostankov ter se povezal tako z obalno 
promenado kot z vrhom 
klifa, kjer bi bila razgledna 
ploščad s pogledom na Tr-
žaški zaliv. 

V muzeju bi bili na 
ogled športna oprema in 
rekviziti športnic in športni-
kov, vključno s podrobnim 
interaktivnim zgodovinskim 
pregledom njihovih uspehov. 
Tak objekt bi v to območje 
vnesel dragocen kulturni in 
zgodovinski program ter ga 
s tem izdatno obogatil. Do-
datno bi s svojo prepoznavno 
podobo, predvsem frontalno 
fasado, s katere se odpirajo pogledi na naše morje, predstavljal 
okno v svet.

Verjamemo, da si naše športnice in športniki zaslužijo 
tovrstno ustanovo, saj so njihovi izjemni rezultati neprecenljivi, 
doseženi z veliko osebnega odrekanja, ter velik doprinos k pre-
poznavnosti Slovenske Istre in Slovenije v svetu.

Naj športnik Slovenske Istre

Naj športnik/športnica svoje občine je svečani dogo-
dek, ko se razglasijo najboljše športnice, športniki in športni 
klubi. Navedene slovesnosti imajo posebno pozornost v lo-

kalnem prostoru, saj se na 
enem mestu zberejo naj-
boljše športnice in šport-
niki ter vsa zainteresirana 
javnost. 

Z željo, da se nave-
dene občinske prireditve 
nadgradijo, se bomo v Ol-
jki zavzeli, da se organi-
zira ena večja slovesnost, 
ki bi jo vsako leto gostila 
druga občina. S tem bi 
dali slovesnosti še večjo 
težo in prepoznavnost, 
saj bi lahko dodali novo 
– najvišje priznanje: naj 

športnik, naj športnica in naj športni klub Slovenske Istre. 
Prireditev pa bi bila tudi prva kot taka v Sloveniji. 

Luka Ljutić - kandidat za svetnika v občinskem svetu MO Koper

Špela Ponomarenko - kandidatka za svetnico v občinskem svetu MO Koper

Lokalni odbor Koper | #4 Volilni program (prvi del)  OljkaIstra
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Volilni program: Mestna občina Koper
Občanke in občani del politično-odločevalskega procesa 
Z željo, da razvoj temelji na potrebah in pričakovanjih lokalnega prebivalstva, smo kot zelo pomembno 
točko našega programa izpostavili politične spremembe pri upravljanju občinskega premoženja.

Sprememba lokalnih volitev: dve volilni 
enoti – mesto in podeželje

Zavzemali se bomo za spremembo volilnega sistema, 
in sicer, da se lokalne volitve izvedejo po principu držav-
nozborskih volitev. Na ta način bi imeli dve volilni enoti, kar 
zagotavlja enako številno izvolitev predstavnikov s podežel-
ja (15 občinskih svetnikov) in iz mesta (15). Tri mesta pa 
pripadajo pripadnikom italijanske narodne skupnosti. 

Participativni proračun za vsako krajevno 
skupnost

Participativna demokracija se je izkazala kot zelo učin-
kovito orodje za urejanje prostora po meri občank in občanov. 
Trenutno je namenjenih 480.000 EUR, ki se razdelijo na 6 ob-
močij – vsako prejme 80.000 EUR. 

V Oljki zagovarjamo 
participativno politiko – 
proces odločanja o načinu 
razporejanja in porabe pro-
računskega dela denarja za 
vsako krajevno skupnost po-
sebej. Vsaki krajevni skup-
nosti bi namenili 100.000 
EUR, kar skupaj predstavlja 
2,2 milijona EUR letno. Gre 
za znatno več sredstev, koli-
kor jih je namenjenih sedaj. 

Participativni način 
odločanja bi vpeljali tudi v 
osnovnošolski sistem, kjer 
bi učenke in učenci lahko 
predlagali razne projekte za izboljšanje izobraževalnega pro-
cesa, obenem bi tudi odločali na enak način, kot odločajo 
občanke in občani pri participativnem proračunu. Takšen 
pristop bo omogočil boljše učno okolje ter sodelovanje med 
učitelji in šolarji. 

Občinski svet oz. politiko približati ljudem 

Delovanje občinskega sveta moramo približati ljudem. 
Pretok in dostopnost informacij morata biti zagotovljena 

brez kakršnihkoli omejitev. Seje občinskega sveta se mora-
jo organizirati vsakič v drugi krajevni skupnosti; takrat bi 
se tudi obravnavala vsaj ena točka dnevnega reda »izzivi in 
priložnosti krajevne skupnosti«, ki se navezuje na dotično 
skupnost.

Seje občinskega sveta se morajo predvajati s sliko in 
zvokom v živo, video in avdio posnetki (s podnapisi v slo-
venskem oz. italijanskem jeziku) pa morajo biti arhivsko 
dostopni na spletni strani. 

Občinsko glasilo MOK bi moralo izhajati enkrat meseč-
no, v katerem se poseben del nameni sprejetim odločitvam na 
občinskem svetu. Časopis bi moral biti v celoti dvojezičen.

Občanke in občani morajo imeti možnost spremljati 
delo občinskih svetnikov, ki so v volilni kampanji podali do-
ločene obljube in zaveze. Ti predstavljeni ukrepi zagotavljajo 
najvišjo stopnjo transparentnosti delovanja lokalne politike, 
združene v občinskem svetu. 

Občinski prostorski 
načrt po meri ljudi 

Najpomembnejši do-
kument na področju ure-
janja prostora je zagotovo 
občinski prostorski načrt 
(OPN). Ključna naloga 
tovrstnega dokumenta je 
zagotavljanje javnega inte-
resa in usklajevanje le-tega 
z zasebnimi investicijskimi 
namerami, pri čemer bis-
tveno prispeva k ohranjan-
ju naravnih danosti, kot so 

npr. kmetijska, gozdna, vodna in druga zemljišča. 
Postopek priprave OPN ni potekal najbolj optimalno, 

saj je bilo lokalno prebivalstvo premalo vključeno, in še to v 
zadnji fazi. OPN mora nastajati od spodaj navzgor. Torej mo-
rajo ljudje participativno sodelovati v vseh fazah priprave, saj 
v tem prostoru živijo in je zato prav, da imajo glavno besedo.

V Oljki bomo zagovarjali, da se postopek priprave 
OPN redefinira tako, da bo priprava dokumenta potekala v 
sklopu raznih posvetovalnih delavnic po krajevnih skupno-
stih. Na ta način zagotovimo, da so občanke in občani na 
prvem mestu. 

Urška Šturm-Šokić - kandidatka za svetnico v občinskem svetu MO Koper
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Kakovost bivanja na prvem mestu 
Zelo pomembno je, kako je naš prostor urejen in kakšne življenjske pogoje nam nudi. Med 
pomembnejše zagotovo sodijo čist zrak in okolje, samooskrba z lokalno pridelano zdravo hrano, 
zagotavljanje pogojev zdravega življenjskega sloga, kakovosten izobraževalni sistem, ustvarjanje 
dobro plačanih delovnih mest in še bi lahko naštevali. 

Brez plastike – certifikat »Zero waste« 

Plastika za enkratno uporabo je izjemno škodljiva za 
okolje in zdravje ljudi. Plastika v glavnem pristane v morju, 
kar se nam vrača skozi prehrambno verigo. Občina lahko 
bistveno več naredi, da se škodljivi vplivi okolju in ljudem 
neprijaznih komunalnih odpadkov zmanjšajo na minimum, 
ki zagotavlja bolj čisto in zdravo okolje. 

V Oljki zagovarjamo takojšen pristop k projektu »Zero 
waste Slovenija« pod okriljem Ekologov brez meja. S tem 
pristopom bomo bistveno prispevali h krožni in ogljično 
nevtralni prihodnosti do leta 2050. 

Samooskrba z lokalno pridelano zdravo hrano

Izjemno pomembno je, kakšno hrano zaužijemo, saj 
to močno vpliva na naše zdravje in počutje. Mediteranska 
hrana, predvsem v Istri pridelana, slovi kot najbolj kvalitet-
na hrana za naše telo. Premalo se je v preteklosti storilo, da 
bi zagotavljali ustrezne pogoje za lokalno pridelano hrano. 
Veliko več finančnih in drugih podpor je treba zagotoviti 
lokalnemu kmetijstvu in živinoreji. Število kmetijskih zeml-
jišč, primernih za obdelovanje ali pašo živine, je treba po-
večati ter zagotoviti ustrezne namakalne vodne sisteme, ki 
bodo pomembna varovalka v sušnem obdobju.

Lokalna samooskrba, t. i. projekt 0 km, se je izkazal kot 
zelo pomemben element preživetja ravno v času pandemije, 
ko so bile motene distribucijske poti in zagotavljanje hrane 
iz tujine. Zatorej si ne smemo več privoščiti, da bi lokalno 
prebivalstvo živelo v negotovosti, ali bo zadosti hrane za vso 
družino ali ne. Sprejeti je treba ustrezne ukrepe, na osnovi 
katerih bosta kmetijstvo in živinoreja pridobila pričakovano 
politično podporo in ustrezne subvencije. 

Zelo pomembno je tudi, da se osnovne in srednje šole 
oskrbujejo izključno z lokalno pridelano hrano. Naši otro-
ci si to zaslužijo! V Oljki se bomo zavzemali, da bodo šole 
postopoma prešle na 100-odstotni odkup hrane izključno iz 
lokalnega okolja. S tem bomo zagotovili kvaliteto in zdravo 
prehrano najmlajšim, obenem pa pravično plačilo za lokal-
no pridelano hrano lokalnim kmetom. 

Zavedamo se, da ta pristop ni možen povsod. Medtem 
ko podeželje nudi idealne pogoje za lokalno pridelano hra-
no, pa sta mesto in primestje v nekoliko drugačnem polo-
žaju. Zatorej bomo zagovarjali vzpostavitev ekoloških jav-

Drevo življenja 

Vsako rojstvo je edinstven trenutek, poln čustev za 
starše, sorodnike in prijatelje. Obeležujemo ga na različ-
ne načine. Tudi občina prispeva določena sredstva ob tem 
dogodku. V Oljki smo pripravili projekt, s katerim bi bil ta 
trenutek zaznamovan za vedno. Za vsako novorojeno ob-
čanko in za vsakega novorojenega občana bi bilo posajeno 
eno drevo, kar bi prispevalo k bolj zelenemu okolju, čistejše-
mu zraku ter s tem kakovostnejšemu bivanju v našem kraju. 
Drevo bi raslo celo življenje posameznika in še dlje, zato bi 
s tem ohranjali večni spomin na nekoč živeče v naši prelepi 
občini. 

Ker so drevesa dragocena za čist zrak in zeleno okolje, 
se bomo zavzeli, da se sprejme ustrezen odlok, s katerim bo 
prepovedano odstranjevanje zdravih dreves. V kolikor bo 
poseg nujen, pa bo morala fizična ali pravna oseba prestaviti 
drevo na novo lokacijo ali pa posaditi novega. Na ta način 
preprečimo škodljivo ravnanje v našem okolju ter ga ohran-
jamo zelenega v najboljši možni meri. 
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nih urbanih sadovnjakov in javnih urbanih zeliščnih vrtov, s 
poudarkom na mediteranski hortikulturi. Tako ekološki jav-
ni sadovnjak kot javni zeliščni vrt sta odprta javno dostopna 
prostora, kjer lahko ljudje preživljajo prosti čas, se sproščajo, 
spoznavajo mediteransko sadje in zelišča, plodovi pa so na 
voljo občanom. Oboje pomembno pripomore k ohranjanju 
zelenega mesta in boju za omilitev negativnih vplivov pod-
nebnih sprememb.

Občina po meri invalidov

Zveza delovnih invalidov Slovenije vodi projekt »Ob-
čina po meri invalidov«, v sklopu katerega podeli listino oz. 
certifikat tisti občini, ki sprejme vrsto različnih ukrepov in 
dejavnosti, s katerimi zagotovi enake možnosti vsem ob-
čankam in občanom. To pomeni, da z načrtnimi in trajnimi 
aktivnostmi pripomore k izboljšanju kvalitete osebnega ži-
vljenja vseh invalidov in njihovih družin, k njihovi socialni 
vključenosti in aktivni udeležbi v družbenem življenju obči-
ne z namenom udejanjanja pravic vsakega človeka, občana/
občanke in državljana/državljanke.

V Oljki zagovarjamo popolno inkluzijo na vseh ravneh. 
Ljudje s posebnimi potrebami in invalidi morajo imeti enake 
pogoje bivanja v naši občini. Zatorej mora vsa javna infrastruk-
tura zagotavljati nemoteno uporabo storitev in objektov tudi 
osebam z omejeno mobilnostjo. Pridobitev certifikata pred-

Fiona Johnson - kandidatka za svetnico v občinskem svetu MO Koper

stavlja hitrejši postopek urejanja tega področja, kar pomeni, da 
bodo npr. otroška igrišča, plaže, šole, javni objekti (knjižnica, 
občina, muzej itd.), pločniki, javni prevoz itd. primerni tudi za 
gibalno ovirane osebe oz. osebe, ki imajo posebne potrebe. 

Med pomembne ukrepe sodi tudi čim prejšnja izgrad-
nja dvigala na Markovec, ki bo služil tako invalidom kot 
staršem z otroškim vozičkom, starejšim občanom, kolesar-
jem in drugim, ki trenutno težje opravijo sprehod iz spodnje 
Semedele na Markovec. 

Biti občina po meri invalidov nam mora biti absolutna 
prioriteta v luči zagotavljanja enakih pogojev za vse občanke 
in občane. 

Zdrav življenjski slog

Dosledno izvajanje zdravega življenjskega sloga je osnova 
za naše zdravje. Tak slog obsega redno telesno aktivnost, lokalno 
pridelano zdravo prehrano, opustitev nezdravih življenjskih na-
vad, čisto in zeleno okolje, izogibanje stresu, zadosten spanec in 
zagotavljanje osebne sprostitve. Tovrstne preventivne aktivnosti 
prispevajo k telesnemu in duševnemu zdravju, pomembno pa 
vplivajo tudi na počutje in čustveno stanje. Ustvarjanje notran-
jega miru izboljšuje samozavest, kar se odraža v bolj kvalitetnem 
življenju, vsesplošni produktivnosti ter uspehu v šoli, na delov-
nem mestu in drugod.

buda za podporo k uveljavitvi 
predkupne pravice za Yor-
kov delež v Savi turizem d. 
d., ki jo imata SDH in KAD;

• Pobuda z
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Eden ključnih dejavnikov zdravega življenjskega sloga je 
redna telesna dejavnost. Občina je tista, ki zagotavlja infrastruk-
turne pogoje za razvoj tekmovalnega in rekreativnega športa, v 
katerem se vsakdo lahko najde. V Oljki bomo zagovarjali in pod-
pirali vse programe občinskih 
zvez, društev in klubov, ki str-
mijo k ustvarjanju pogojev za 
zdrav življenjski slog.

Uno stile di vita sano

L'attuazione coerente 
di uno stile di vita sano è alla 
base della nostra salute. Tale 
stile include attività fisica 
regolare, cibo sano prodo-
tto localmente, abbandono 
di abitudini di vita malsane, 
un ambiente pulito e verde, 
evitare lo stress, dormire a 
sufficienza e garantire il ri-
lassamento personale. Questi tipi di attività preventive contri-
buiscono alla salute fisica e mentale e hanno anche un impatto 
importante sul benessere e sullo stato emotivo. Creare la pace 
interiore migliora l'autostima, che si riflette in una migliore 
qualità della vita, alla produttività in generale e al successo a 
scuola, sul lavoro e altrove.     

Uno dei fattori chiave di uno stile di vita sano è l'atti-
vità fisica regolare. È il Comune che fornisce le condizioni in-
frastrutturali per lo sviluppo dello sport agonistico e ricreativo 
in cui tutti possono ritrovarsi. Nell’Oljka difenderemo e sos-

terremo tutti i programmi 
di unioni, associazioni 
e club municipali che si 
sforzano di creare le con-
dizioni per uno stile di vita 
sano.

Evropsko mesto 
športa 2026 

Prvi korak k zago-
tavljanju idealnih pogojev 
za razvoj športa v Mestni 
občini Koper je zaveza za 
pridobitev laskavega nazi-
va »Evropsko mesto špor-
ta«. Občina ima že sedaj 

številne objekte in zemljišča, namenjena športni dejavnosti. 
Kljub temu pa je še veliko za postoriti, tako na področju in-
vesticijskega vzdrževanja kot pri zagotavljanju nove športne 
infrastrukture. Pridobitev naziva pomeni postavitev ciljev 
za prihajajoče obdobje. 

Pri snovanju strateško pomembnih ciljev se bomo v 

Andrijana Lasič - kandidatka za svetnico v občinskem svetu MO Koper

Jennifer Sirotič- kandidatka za svetnico v občinskem svetu MO Koper
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Oljki zavzeli, da se število telesno dejavnih poveča za vsaj 
10 %; tako bi bili praktično 4 od 5 občanov redno aktivni, 
kar se odraža v boljšem zdravju skupnosti. Drugi cilji mora-
jo stremeti k razširitvi športne infrastrukture, zagotavljanju 
enakih pogojev uporabe športne infrastrukture in podpori 
programom za gibalno ovirane osebe, povečanju števila ur 
obšolskih športnih dejavnosti, implementaciji »vadbe na re-
cept« in zagotavljanju dodatnih sredstev za klubske športne 
programe, predvsem pri razvoju posamezne discipline.

• Širitev ŠRC Bonifika

Športno rekreacijski center Bonifika že sedaj obsega 
vrsto različnih športnih površin. Kljub temu pa še vedno 
ne poteši vseh potreb občank in občanov. Med pomembne 
ukrepe sodijo sledeči projekti: 

• sanacija atletskega stadiona, 
• izgradnja atletskega metališča,
• pokritje dveh teniških igrišč s trdo podlago,
• izgradnja južne tribune na nogometnem stadionu 

Bonifika,
• izgradnja večnamenske zahodne tribune centralne-

ga teniškega igrišča,
• vzpostavitev centra za urbani šport, ki bo med osta-

lim vključeval: igrišča za ulično košarko, pumptrack, 
skvoš, razširitev skate parka, večnamensko ploščad 
za igre z žogo, motorični park, otroški adrenalinski 
park, igrišče za pandolo, padel, ploščad za breakin, 
površino za aerobiko, jogo in podobne športne pa-
noge, območje za namizni tenis idr.

• Športi, povezani z morjem

Center vodnih športov poka po šivih, potreben je ši-
ritve. Sedanji uporabniki potrebujejo več prostora, hkrati pa 
si tudi drugi želijo priti zraven. Ker smo obmorsko mesto, 
moramo imeti dobro razvito to področje, saj naše športnice 
in športniki redno osvaja-
jo odličja na mednarodni 
ravni. 

V Oljki se bomo za-
vzeli za izgradnjo sodob-
ne marine in komunalnih 
privezov na območju med 
Žusterno in Koprom, kjer 
bodo mesto dobili tudi klubi 
in druge pravne osebe, ki se 
ukvarjajo s športom. To je 
verjetno najbolj optimalna 
možnost širitve, ki omogoča 
izvajanje športnih dejavnos-
ti v povezavi z morjem. Med 
pomembne ukrepe sodijo:

Center vodnih športov: 
• zagotovitev nove, ustrezno velike čolnarne za potrebe 

lokalnih klubov,
• zagotovitev uporabe fitnesa in drugih prostorov za 

»suhi trening«,
• ureditev zimske veslarne v objektu ob bazenu Žusterna, 
• postavitev zunanjega fitnesa,

Nova lokacija ob izgradnji sodobne marine in komunal-
nih privezov: 
• ureditev skakalnice za v morje,
• vzpostavitev centra za potapljanje,
• postavitev sodobnega splava,
• ureditev ustrezno velike površine za potrebe jadranja 

na deski s padalom.

• Arena Bonifika in nova trening dvorana

Največja koprska dvorana Arena Bonifika poka po 
šivih, saj se v njej poleg šolskega programa odvijajo tudi 
treningi in tekme lokalnih klubov ter raznovrstne športne, 
kulturne in druge prireditve. Arena zagotovo ne zmore več 
zadovoljiti povpraševanja, zato je prišel čas, da se zgradi 
nova t. i. trening dvorana, ki bi se uporabljala predvsem za 
treninge klubov in tekmovanja mlajših selekcij. 

Dvorana bi bila enostavne gradnje, da bi jo bilo eno-
stavneje umestiti v prostor. Najprimernejša lokacija je v Ša-
lari ob Partizanski ulici, kar bi pripomoglo tudi k večji vkl-
jučenosti športa željnih iz primestja in podeželja. 

Vendar ne smemo pozabiti, da tudi Arena Bonifika po-
trebuje tekoče in investicijsko vzdrževanje. V Oljki se bomo 
zavzeli za takojšnjo sanacijo kegljišča, ki se vrsto let sooča 
s problematiko neurejenih sanitarij v zgornjem nadstro-
pju. Na Areno je tudi smiselno postaviti solarne panele in s 
tem zmanjšati strošek elektrike za vse odjemalce v objektu. 
Takšen poseg omogoča tudi celovito sanacijo strehe. 

•   Zagotovitev 
obratovanja 
25-metrskega 
bazena

Pred leti je Koper po-
stal bogatejši za sodoben 
olimpijski bazen, ki omo-
goča kvalitetne treninge 
in tekme. A ta bazen ne 
nudi optimalnih pogojev 
za izvajanje šole plavanja 
za najmlajše, saj nima pri-
merne temperature vode 
in nižje globine. Zato se 
programi plavanja šoloob-Predrag Tomić - kandidat za svetnika v občinskem svetu MO Koper
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veznih otrok izvajajo v drugih občinah na območju Sloven-
ske Istre. 

V prihajajočem mandatu 2022–2026 je treba zaključiti 
investicijo 25-metrskega bazena v sosednji stavbi Solis. Ba-
zen bo v prvi vrsti služil za šole plavanja otrok; osnovnim 
šolam ne bo več treba prehajati v druge občine, ki primerne 
bazene že imajo. Poleg tega je ta bazen zelo pomemben pri 
večjih tekmovanjih (plavanje, vaterpolo), saj služi kot ogre-
valni bazen.

• Športni parki v Dekanih, Šmarjah in 
Gračišču 

Zelo pomembno je, da se javna športna infrastruktu-
ra širi tudi na podeželje ter tako praktično vsaki občanki 
in vsakemu občanu omogoči športno udejstvovanje. Zelo 
zgledno urejen in vzdrževan je športni park Dekani, ki pa 
potrebuje še vrsto investicijskih intervencij: 

• zamenjava reflektorjev na glavnem nogometnem 
igrišču za potrebe tekem,

• zagotovitev nove umetne trave na manjšem nogo-
metnem igrišču,

• pokritje tribune za obiskovalce,

Sebastjan Markežič - kandidat za svetnika v občinskem svetu MO Koper

• vzpostavitev sodobnega fitnesa,
• zagotovitev novih javnih sanitarij in
• ureditev betonskega večnamenskega igrišča.

Eden izmed pomembnih projektov Oljke v mandatu 
2018–2022 je izgradnja sodobnega športnega parka Šmarje. 
Projekt je trenutno v fazi iskanja izvajalcev; zgrajen bi moral 
biti do leta 2024. V sklop izgradnje sodijo prenova nogo-
metnega igrišča in garderob, nova tribuna za obiskovalce, 
tekaški program, večnamensko igrišče (za košarko, mali 
nogomet, odbojko, tenis idr. in za prireditve, kot so šagre 
ipd.), fitnes na prostem, otroško igrišče itd. Tudi v prihodn-
jih mesecih bomo skrbeli, da se ta projekt realizira, kot je bil 
zasnovan skupaj s Krajevno skupnostjo Šmarje. 

Po vzoru Dekanov in Šmarij smo se v Oljki odločili, 
da je prišel čas za še en sodoben športni park na podeželju. 
Vas Gračišče je zelo primerna za tovrstno pridobitev, saj je 
nekakšno stičišče okoliških vasi, obenem pa ima tudi osnov-
no šolo. Športni park Gračišče bi tako vključeval tekaško 
progo, sodobno večnamensko igrišče (za košarko, mali no-
gomet, odbojko, tenis), fitnes v naravi, balinišče in druge 
vsebine, za katere bosta tamkajšnja krajevna skupnost in 
lokalno prebivalstvo izrazila interes. 
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• Pandolo v učni načrt šoloobveznih otrok

Pandolo je tradicionalna istrska družabna in športna igra, 
ki je na istrskih tleh prisotna že stoletja, sicer pa je bila prvič 
omenjena v 15. stoletju. Pandolo po izvoru velja za pastirsko igro, 
ki naj bi jo v preteklosti na paši igrali otroci in mlajši fantje. Igra 
je primerna za vsakogar, ne glede na starost ali spol. Ministrstvo 
za kulturo je leta 2013 športno igro pandolo uvrstilo na seznam 
registriranih enot žive kulturne dediščine. Pandolo je tako tudi 
uradno postal del nesnovne dediščine, ki jo predstavljajo nes-
novne dobrine, kot so prakse, predstavitve, izrazi, znanja, vešči-
ne ter z njimi povezane premičnine in kulturni prostori (kjer se 
ta dediščina predstavlja ali izraža), ki jih skupnosti, skupine in 
včasih tudi posamezniki prenašajo iz roda v rod in jih nenehno 
poustvarjajo kot odziv na svoje okolje, naravo in zgodovino. 

Gre za pomembno kulturno dediščino našega kraja, ki jo 
je treba ustrezno prenašati iz roda v rod, kot so to počeli naši 
predniki. V Oljki se bomo zavzeli, da se v učni načrt (tretje tria-
de) osnovne šole vključi tudi seznanitev oz. predstavitev te za 
Slovensko Istro zelo pomembne dediščine. Že z eno samo šol-
sko uro lahko dosežemo, da se bodo naši zanamci seznanili z 
igro, morebiti pa tudi aktivno vključili v njeno igranje.

• Globinski bazen 40+ metrov

Raziskovanje globin morja, jezer in vodnih jam po-
staja vedno bolj zaželena dejavnost čedalje večjega števila 
ljudi. Potapljanje nasploh je zelo razvito tako v Mestni ob-
čini Koper kot v sosednjih krajih v regiji. Nastopil je čas, 
da pristopimo h gradnji globinskega bazena 40+ metrov, ki 
bi pritegnil zelo širok krog uporabnikov. V prvi vrsti je po-
memben za civilno zaščito in reševanje, vojsko in gasilce, ki 
imajo v svojih vrstah tudi potapljače. Objekt je pomemben 

tudi za urjenje potapljačev, ki izvajajo komercialno ali ljubi-
teljsko dejavnost. Ne smemo pozabiti na športno dejavnost, 
s katero se npr. ukvarja najbolj znana svetovna športnica 
Alenka Artnik (nosilka več svetovnih rekordov). 

Globinski bazen je pomemben tudi za znanost in razis-
kovanje, med ostalim tudi za vesoljski program. S pridobitvijo 
navedene športne infrastrukture pridobimo zelo dober pros-
tor za učenje in treninge, ki bo omogočil varno potapljanje 
v odprtih vodah. Ker takšnih bazenov v Evropi ni veliko, bi 
ta pridobitev pomembno razvojno vplivala na lokalno okolje.

 

Oljka – najbolj aktivna stranka v 
občinskem svetu 2018-2022

V Oljki smo v iztekajočem mandat vložili veliko 
energije pri zagovarjanju politike od spodaj-navzgor. 
Zavzeli smo se, da je glas občank in občanov slišan v 
občinskem svetu. Predvsem, da so vaše pobude vlože-
ne ter v kolikor je le možno tudi realizirane. 

Veseli nas, da smo s takšnim pristopom bili naj-
bolj aktivna stranka. Vida Gračnar in mag. Patrik Pe-
roša sta podala kar 163 pobud na 32 občinskih sejah. 
Vsi ostali občinski svetniki skupaj so podali 63 pobud. 

Tudi v prihodnje bomo aktivna stranka, saj na 
prvo mesto postavljamo občanke in občane ter vaše 
potrebe in pričakovanja.

V preteklih dveh mesecih smo 
izdali tri časopise, kjer smo pred-
stavili vse podane pobude. Lahko si 
jih pogledate na naši uradni spletni 
strani https://www.oljka.org/stran/
index.php/85-pobude-2018-2022

Kandidatke in kandidati za občinski svet Mestne občine Koper 
Peroša Patrik (1976)
Gračnar Vida (1957) 
Markežič Sebastjan (1976) 
Ponomarenko Janić Špela (1981) 
Tomić Predrag (1988)
Johnson Fiona (1976)
Funčič Matjaž (1978)
Lasič Andrijana (1953)
Pasutto Uroš (1976)
Šturm-Šokić Urška (1987) 

Kocjančič Erik (1973) 
Šćulac Anja (1976) 
Marchesan Vanja (1970) 
Ulčar Stanka (1968)  
Volk Gregor (1977) 
Nadarević Halida (1962)
Sotlar Matevž (1979)
Sirotič Jeniffer (1979)
Šepac William (1986)
Bah Aljoša (1964)

Gojak Peter (1988)
Jovanović Daliborka (1986)
Pobega Edi (1956)
Nigrović Olivera (1952) 
Ljutić Luka (1976)
Blatnik Marina (1972)  
Antić Marko (1985)
Peroša Anna (1997) 
Steffe Tilen (1998)
Žerjal Borut (1977) 
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Oljka na županske volitve s podporo sedanjemu županu Alešu Bržanu
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